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Spilleudvalgsmøde i 2008. 
 
Der blev ikke i 2008 afholdt et ordinært spilleudvalgsmøde, men planlægning af sæsonplanen og 
løsning af øvrige problemer blev klaret ved udveksling af e-mail og småmøder på spilleaftenerne. 
 
Årsagen til, at der ikke blev afholdt var primært, at det viste sig svært at finde et tidspunkt, hvor alle 
medlemmerne kunne mødes. Desuden var der usikkerhed om, hvilke dage vi kunne spille, hvorfor 
det var vanskeligt ved sæsonstart at fastlægge en turneringsplan. 
 
Det kan i øvrigt oplyses, at en stor del af tiden på spilleudvalgsmøderne for nogle år siden blev 
brugt til at diskutere, hvorledes nye medlemmer samt nye pardannelser skulle indplaceres i rækker-
ne i parturneringen. Da der ikke var regler herfor, blev beslutningerne herom ofte noget subjektive 
og personafhængige. 
 
Gennem de seneste år har spilleudvalget imidlertid fastlagt nogle generelle regler til afklaring af 
disse forhold: 
 
1. Udgangspunktet for rækkeinddelingen til den nye sæson er den op- og nedrykning, der blev re-
sultatet af forårets parturnering. 
 
2. Hvis par opdeles, så bevarer begge spillere den plads, som de havde kvalificeret sig til med sin 
tidligere makker. Nye par placeres i den højeste række, som en af spillerne havde kvalificeret sig til. 
 
3. Nye medlemmer, der kommer til klubben som par, placeres efter skønnet styrke på de tomme 
pladser, der nu måtte være i rækkerne. 
 
4. Ingen par nedrykkes mod eget ønske på grund af, at der kommer nye par ind i klubben. 
 
5. Hvis det ved anvendelse af ovennævnte regler skulle vise sig, at der er for mange eller for få par i 
en række, undersøger spilleudvalget, om der er par, der ønsker at rykke op eller ned.  
 
 


